

MØTEREFERAT

Arbeidsutvalgsmøte 32/23

Dato: 04.10.2023 - Møtetid: 12:00
Møtested: Møterom 244/Teams

Til: Arbeidsutvalget
Studentrepresentantene i Styret
Kontrollkomiteen

Til stede: Morten Eidsvaag Althe, Ida Austigard Ødegård, Henrik Vorkinn, Sigrid Blystad (kom under sak 81/23) og Erik Johansen

Observatører: Sander Tobias Jarnæs (KK), Håkon Gravem Isaksen (KK) og Matilde Brox Bordal (styrerep).

Forfall: Kristian Karlsby Wiulsrød

Referent: Hege Hoem Spjøtvold

O-sak 86/23 **Orienteringer i arbeidsutvalget**
Tatt til orientering.

O-sak 87/23 **Orientering fra styremedlemmene**
Tatt til orientering.

O-sak 88/23 **Orientering fra Valgstyret**
Tatt til orientering.

O-sak 89/23 **Godkjenning av referat fra AU-møte 31/23**
Referat ble godkjent.

AU-sak 81/23 **Retningslinjer for Trygg organisasjon - Diskusjonssak**
Morten orienterte i saken
Det ble stilt spørsmål før det ble gått til diskusjon

Saken ble diskutert og saksbehandler tar med seg innspillene videre i behandling av saken.

Pause kl. 13.05 – 13.10

AU-sak 83/23 Oppnevning av studentrepresentanter til fellesrådet EiT

Morten innledet i saken.

Kandidater: Peder Bergset Botten
Maria Høigaard

Votering: Enstemmig valgt

Vedtak: «Peder Bergset Botten og Maria Høigaard ble oppnevnt som studentrepresentanter til fellesrådet EiT.

AU-sak 84/23 Oppnevning av studentrepresentanter til Evalueringspanelet EiT

Forslag om å utsette saken pga mangel på kandidater

Vedtak: Saken ble utsatt

AU-sak 85/23 Oppnevning av studentrepresentanter til arbeidsgruppe Studiestart 2024

Hege innledet i saken

Kandidater: Ida Austigard Ødegård

Kandidaten presenterte seg, og det ble stilt spørsmål til kandidaten

Votering: Enstemmig valgt

Vedtak: «Ida Austigard Ødegård ble enstemmig oppnevnt som studentrepresentant til arbeidsgruppe Studiestart 2024»

AU-sak 61/23 Læringsmiljøpolitisk plattform

Ida innledet i saken.

Høringen ble gjennomgått og det ble stilt spørsmål.

Saken ble diskutert og nye høringsinnspill ble gjennomgått og saksbehandler tar med seg innspillene videre i behandling av saken som skal opp på neste STi-møte.

Eventuelt

*Vi har fått spørsmål om å være med på å fronte gratis menstruasjonsprodukter på Campus? Vi har politikk i forhold til eksamenslokaler, men ikke på Campus generelt. Ledelsen tar prat med VT om dette

Ris og ros

Tatt til etterretning.

Møtet ble avsluttet kl. 14:10.

Morten Eidsvaag Althe/s/
Leder

Hege Hoem Spjøtvold/s/
Referent